
Interview met 
NATASJA VAN DER GEEST (Schoorl, 1973)
Vanaf mijn studententijd woonde ik zeventien 
jaar in de Bentinckstraat, Staatsliedenbuurt en 
nu woon ik vijf jaar op het Gwl-terrein.

Hoe ben je in de politiek terecht gekomen?----  Sinds de jaren 90 
ben ik lid van de PvdA, geïnspireerd door Kok en Pronk. 
Ik ben ook ontwikkelings-studies gaan studeren door Pronk en door 
zijn visie op de wereldarmoede-vermindering (was ook lid van de 
jonge socialisten, maar die vond ik iets te activistisch). Rond 2000 
was er een leergang voor Pvda-ers die actiever wilden worden in 
de Partij, daarvoor moest ik een avond bij een bestuursvergadering 
kijken. De voorzitter van bestuur Westerpark zag meteen de 
nieuweling in mij en vroeg me deel te nemen in het bestuur. Ik 
ben ook econoom, dus werd gebombardeerd tot penningmeester. 
Drie jaar heb ik in het afdelingsbestuur van Westerpark gezeten, 
afgewisseld met werken in het buitenland. Bij terugkomst ben ik 
actief geworden voor het afdelingsblad De Rode Wester, en heb 
bijvoorbeeld stukken geschreven over ondernemers in de buurt, 
zoals de avondwinkel en Strand-West. Vier jaar geleden heb ik me 
kandidaat gesteld voor de Gemeenteraad, ben onderop de lijst 
gekomen, want ‘wie ben jij?’ De PvdA heeft het toen heel slecht 
gedaan tijdens de verkiezingen, dus ik ben er toen niet in gekomen. 
Nu werd ik gebeld of ik op de lijst wilde. Ik moest een brief sturen 
en zo werd ik lijsttrekker en heb samen met Igor Runderkamp (een 
leuke jonge hond) voor Westerpark campagne gevoerd.

Wat is je ambitie?---- 
a.Balans en leefbaarheid: de buurt leefbaar houden / de drukte van 
Westerpark moet minder / het aantal evenementen-dagen moet 
omlaag. (Dennis Boutkan, namens PvdA in gemeenteraad zei tegen 
me: ‘houd het in de gaten, want de huidige interim burgemeester 
heeft ook toegezegd dat hij dit opnieuw gaat bekijken voor het 
Westerpark’). Er moet een betere balans komen tussen wonen 
en recreëren (voorbeeld van een uitwas: mijn kinderen gaan naar 
kinderdagverblijf SamSam, in het Westerpark. De paden liggen 
‘s morgens vroeg vol met lege drankflessen en ander afval en de 
vrachtwagens rijden af en aan en er staan - voor de veiligheid van de 
kinderen - met een regelmaat dagen lang, grote zwarte schermen 
om SamSam en speeltuin heen (als ware het een crime-scene). Let 
wel: ik geniet ook van de festivals en bijvoorbeeld het nieuwe hotel 
met terras, maar het is te veel; de vrachtwagens rijden af en aan. 
Voor wie is dat park eigenlijk bedoeld??? Ik kan me er zo boos over 
maken.
b. Naar bewoners luisteren!: twee dagen na de verkiezingen 
hadden we een bijeenkomst met het Stadsdeelbestuur zelf, incl. 
stadsdeelsecretaris en ambtenaren en ik heb gezegd dat er echt veel 
beter geluisterd moet worden naar de bewoners, en dat ze serieus 
genomen moeten worden. Bijeenkomsten met bewoners moeten 
ze ook laten leiden door een onafhankelijke moderator i.p.v. door een 
ambtenaar, om de woede van de aanwezigen ook goed te kunnen 
kanaliseren.

Hoe geef je die ambitie vorm?---- 
Wij zijn volksvertegenwoordigers. zonder budget-recht. Bij de eerste 
vergadering van de Stadsdeelcommissie (Sdc) is ook een werkgroep 
ingesteld om te komen tot een vorm hoe we de adviserende taak 
van de Stadsdeelcommissie vorm kunnen gaan geven. Wij hebben 
bijvoorbeeld geen moties of amendementen, maar wat staat ons wel 
ter beschikking of kan ter beschikking worden gesteld? We krijgen 
straks stukken van het college, maar hoe serieus wordt ons advies 
meegenomen, dat moeten we wel gaan vormgeven en daar ga ik 
ook over meepraten.

Wat is de overlegstructuur?---- 
We hebben nu twee keer per maand een bijeenkomst met de 
Stadsdeelcommissie (Sdc) en het Dagelijks Bestuur van het 
Stadsdeel West (DB-west) met de stadsdeelvoorzitter. Omdat het 
college nog niet gevormd is, is het ook onduidelijk hoe het dagelijks 
bestuur van de stadsdelen gevormd gaan worden. Het is makkelijker 
om als ‘ogen en oren van de buurt’ iemand van je eigen partij in het 
Dagelijks Bestuur (DB-west) te hebben voor kortere lijnen.
We bellen en app-en wel, maar hebben nog geen vaste 
overlegstructuur. Het voorstel van Marjolein Moorman, 
fractievoorzitter van de PvdA is om één keer per twee maanden met 
de PvdA fractie-breed te overleggen. 

Hoe combineer je werk en gezin met de stadsdeel-
commissie?---- 
In principe, ach één maal per twee weken... maar ik merk eigenlijk 
nu al wel dat ik drie avonden per week kwijt ben... (red.: naast een 
fulltime baan bij het Ministerie van Buitenlandse Zaken en een gezin 
met jonge kinderen)
Ik heb me altijd met grote mondiale vraagstukken beziggehouden, 
internationale handel, ontwikkelingseconomie en armoedebestrijding 
en het is het gewoon heeeeerlijk om niet met zo’n abstract thema 
bezig te zijn, maar: waar maken mensen zich druk om, wat speelt 
er nu: van zwerfvuil / keien / drukte / leefbaarheid / al die toeristen 
die naar de stad komen, dat heeft natuurlijk ook met globalisering te 
maken, het reizen wordt makkelijker... Die combi, globaal en lokaal - 
het geeft me heel veel energie en vind ik erg leuk. Ik moet natuurlijk 
ook zien hoe ik het kan afbakenen, want ik kan niet alles zelf doen. 
Ik ben nu twintig jaar actief voor PvdA in Westerpark, dus ik ken wel 
alle stadsdeel-voorzitters en mensen die in de raad hebben gezeten. 
We hebben een app-groep van actieve en betrokken PvdA-ers (zoals 
Aicha Lagha, in blok 4, zij is bijvoorbeeld ook naar de Programmaraad 
geweest) https://gwl-terrein.nl/?s=programmaraad. We kunnen zo 
taken verdelen met actieve en betrokken PvdA-ers.

Zie je bepaalde problemen in de andere buurten van 
Westerpark?----  
De armoede-problematiek is groot in Spaarndammerbuurt en 
enigszins in de Staatsliedenbuurt / er zijn kinderen die in armoede 
opgroeien. Daar is het stadsdeel ook mee bezig, maar vaak is het 
ook de vraag hoe je die mensen identificeert. Hoe kom je er achter? 
Schuldenproblematiek is ook een item.
En natuurlijk de woningmarkt: de prijzen zijn de pan uit gerezen. Dat 
is in de hele stad, niet alleen hier, maar we hebben wel veel sociale 
huur verkocht, ook door de PvdA, want regeerakkoord, dus dat 
hebben we ook aan onszelf te danken helaas. Maar daarvan zeggen 
we nu dat het echt moet stoppen, geen sociale huur meer in de 
verkoop. In de houthavens is wel weer een goede mix bereikt tussen 
sociaal, midden en top: 40/40/20. Ik neem aan dat het college dat 
ook wel gaat overnemen.
Voor het Markt-kwartier (Westerpark) is dat ook wel een belangrijk 
aandachtspunt.
We kregen ook een signaal (aandachtspunt!) van een basisschool 
in Spaarndammerbuurt met een negatieve beoordeling van de 
inspectie.

Heb je een puntje van aandacht of ergenis in het stadsgebied 
Westerpark?----  Eigenlijk hebben we zo’n mooie openbare ruimte. 
Nou ja, één puntje dan: De Spaarndammerstraat is kortgeleden 
prachtig opgeknapt, maar ‘onze’ winkelstraat: Nassau- / van 
Limburgstraat, met de langdurige leegstand van ‘voorheen Blokker’ 
en kleine ondernemers die het niet meer redden... weer een pizza-
zaak erbij... dat ergert me.

Heb je een puntje van aandacht of ergenis op het Gwl-
terrein?----  Zwerfvuil! Waarschijnlijk tgv de containers van Café 
restaurant Amsterdam, daar lopen ze mee langs en verliezen allerlei 
vuil, dat is dus traceerbaar en oplosbaar.
En een ander puntje van aandacht, nu de avonden weer warmer 
worden en het langer licht blijft: het voetbalveld: na 22.00 uur moet 
het daar stil zijn volgens de afspraak. 

Wat is je favoriete plek in het stadsgebied Westerpark?---- 
Het park! Zo mooi! Het is bloesem op bloesem en bloei na bloei, 
het is zo mooi aangelegd, het oude en nieuwe karakter van de 
gebouwen...

Wat is je favoriet plek op het GWL?---- Ik denk straks wel die 
speeltuin! Het was zo achenebbisj daar, donker, vies, stuk. De 
schommels hebben we voordat de hekken er kwamen al lekker 
gebruikt. (red.: inmiddels is de speeltuin open)

Heb je zelf nog iets?----  Die kiosk! Belachelijk! Een tattoo-shop, 
wat moeten wij hier mee? En nu staat het leeg! Misschien iets 
voor de Thai die op de brug bij de Marnixstraat staat: een van de 
beste Thai’s in de stad - die groene curry! Die verdient een nieuw 
onderkomen of opknapbeurt.
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Gwl-bewoner sinds 1998
 
 

Hoe ben je in de politiek terecht gekomen?---- 2 jaar geleden werd 
ik lid van D66. Er waren hier toen heel veel issues op het terrein, zoals 
de Westerpark-locatieprofielen.
Ik was actief bij de campagne van D66 in 2017 en toen de nieuwe 
bestuursstructuur met Stadsdeelcommissies (Sdc) ontstond ben ik 
gevraagd voor de lijst. Ik heb gedacht dat dat een goede aanleiding 
was om meer te gaan doen voor de buurt.
Het was aanvankelijk heel onduidelijk wat de Sdc’s gingen doen, 
en dat is het nog steeds een beetje, maar het is in ieder geval een 
verbinding naar de buurt, voor de dingen die hier spelen. 

Wat is je ambitie?---- Ik denk dat Westerpark een van de 
interessantste gebieden is, een gebied waar heel veel gebeurt, de 
drukte, het is eigenlijk vergelijkbaar met het centrum inmiddels. 
Vandaar dat ik wel een vinger aan de pols wil houden, hoe gaat het 
zich ontwikkelen, ook in de lange termijn visie. Wat wil men met zo’n 
stadsdeel, nog meer drukte? afgrenzen? die discussie moeten we 
gaan voeren in de Sdc. 
De Stadsdeel-locatieprofielen worden over 1,5 jaar geevalueerd, 
daar staat in hoeveel evenementen hier bijvoorbeeld mogen komen, 
afspraken over de publieke ruimte. 
In 2019 worden ook de gebiedsplannen weer opgesteld voor de 
komende 4 jaar. Daar heb ik als Dsc-lid bij gezegd en dat is ook in het 
addendum gekomen van het verkiezingsprogramma van D66, dat 
we graag bij die ontwikkelingen van de gebiedsplannen een stem 
willen hebben, advies willen geven en dat gaat natuurlijk ook over 
overlast, dat kan ik me niet anders voorstellen.Daar zitten ook nog 
mogelijkheden in om er opnieuw openheid van zaken te geven. Net 
zoals de Programmaraad (https://gwl-terrein.nl/?s=programmaraad) 
Het is afwachten wat hun invloed is, ik wil daar dichtbij zijn omdat daar 
ook buurtbewoners inzitten. Ik zal nauw betrokken zijn. Goed luisteren 
wat daar gebeurt en dat proberen te vertalen naar adviezen aan 
het Dagelijks Bestuur (DB) van West, die dat dan weer proberen te 
agenderen naar de gemeenteraad, want die gaat daar uiteindelijk over. 
Wat ik zo hoor van de andere Sdc-leden, denk ik dat wij wel de poging 
moeten wagen om het dit keer wel te laten lukken om onze adviezen 
vanuit de buurt tot het college te laten doordringen. 

Ik zou graag sport, economie en cultuur doen. (we zijn nu aan het 
praten binnen de fractie bezig of we portefeuilles kunnen verdelen, 
maar daar moeten we het nog verder met elkaar over hebben).
Er is bijvoorbeeld veel overgewicht en obesitas bij kinderen, dat gaat 
ook vaak gepaard met armoede. Ik zou daar heel graag wat willen 
doen. 
En hoe de geldstromen wat beter toegankelijk maken voor de wat 
armere delen in de Spaarndammerbuurt (er is dus niet alleen de 
overlast in Het Westerpark, er zijn nog heel veel andere issues in 
stadsgebied Westerpark)

En natuurlijk zijn er de probleen met zwerfvuil, en grofvuil overlast, 
en hoe kun je bijvoorbeeld fundamenteel de stikstof-uitstoot terug 
brengen. Ik heb wel de indruk dat we het in de Sdc’s daar met elkaar 
over eens kunnen worden, maar vervolgens DB-West en het college...
Als wij met 14 Sdc-leden iets gaan adviseren, dan moeten ze er 
wat mee doen dat is vastgelegd in de reglementen van de nieuwe 
bestuursstructuur.

Hoe geef je die ambitie vorm?----  Hoe ben je werkelijk ‘de ogen 
en oren van de buurt’? Je kunt overal naar toe, ik krijg uitnodigingen 
varieërend van 4 mei kransleggingen tot de Koningsspelen, dus je 
moet heel selectief kijken.
Ik heb een lijst gemaakt van websites waar ik allerlei info kan ophalen 
van de buurt, zoals grote bijeenkomsten, buurtborrels, belangenclubs, 
overleg stucturen, Stadsdorp Westerpark, Buurthuis Volta en 
Studio100... 
De Sdc krijgt heel veel info van de gemeenteraad, electronische 
vergaderstukken. Je moet selectief zijn, want je kunt niet alles doen. 
We zijn met z’n 4-en hier in Westerpark, dus daar moeten we wel 
keuzes in maken. Dat zullen Natasja, Tirza en Michiel (de andere Sdc-
leden van Westerpark) ook wel doen, dat ze gaan klusteren waar ze 
zich mee bezig gaan houden. 

Wat is de overlegstructuur?----  In heel west zijn er 14 sdc-leden, 
we hebben al een aantal keren vergaderd in het stadsdeelkantoor in 
Bos en lommer. Ik merk dat het minder over de politieke programma’s 
gaat en meer over de adviezen. 
Er zijn nu 3 commissie-werkgroepen: 
1.Hoe gaan we adviseren. (dat moeten we nog helemaal vorm gaan 
geven).
2.Wat doen we met De Stem van West (het platform - https://
stemvanwest.amsterdam.nl/ - waarop bewoners ideeën kunnen 
uploaden) daar is geld voor beschikbaar. Is het effectief, gaan we het 
voortzetten? Het kost geld om hier meer publiciteit aan te geven en de 
bewoners erbij te betrekken. (wethouder Choho  adviseerde ons ‘ga 
over je grenzen heen, bemoei je overal mee’ maar je moet toch een 
focus hebben. Wie gaat wat doen?
3.De adviesgroep vergaderschema’s.

hoe combineer je werk en privéleven- met de stadsdeel-
commissie?---- Ik heb een bureau voor marktonderzoek o.a. 
op gebied van media en trends. Ik ben ook parttime docent en 
onderzoeker communicatie wetenschappen aan de VU.
Ik heb er lang over getwijfeld of ik dit wel kon combineren... 
Tien uur per week werk, dat komt op de avond-uren aan. Is 
het planbaar? Twee keer per maand DB-West, werkbezoeken, 
bijeenkomsten en ook nog actief D66-lid. 

Zie je bepaalde problemen in de (andere) buurten van Wes-
terpark?---- Armoede in de Spaarndammerbuurt, obesitas bij 
jongeren, ggz-problematiek.
Maar ik wil ook kritisch zijn op betaalbaarheid van plannen 
en subsidiestromen en de economische gevolgen van 
duurzaamheidsmaatregelen. 
De Nuon kolencentrale, de Haarlemmerweg en Jan van Galenstraat 
zijn grote vervuilers. 
Hoe kun je saneren, maar ook het kostenplaatje daarvan is belangrijk. 
Bij de Programmaraad hoorde ik een mooi voorstel om de overlast 
van de evenementen van de Westerpark Bv ook een positieve draai 
te gven door bijvoorbeeld aandacht te hebben voor de behoefte aan 
stageplaatsen voor ROC-leerlingen. 

Heb je een puntje van aandacht of ergenis in het stadsgebied 
Westerpark?----Het winkelbeleid in de Van Limburg Stirumstraat. Veel 
te veel food, veel te weinig diversiteit in aanbod! Vastgoedbedrijven 
willen z.s.m. verhuren, daar moeten we over in gesprek gaan.

Wat is je favoriete plek in het stadsgebied Westerpark?----  
De bomen op het Gwl-terrein, Brouwerij Troost en De Prael (ik ben 
een bier liefhebber).
De gashouder, waar geweldige Holland Festival voorstellingen zijn, 
voor opera en ballet.

Heb je een puntje van aandacht of ergenis op het GWL-terrein? Ik 
erger me aan de brommers die op het GWL terrein rijden. Maar het is 
wel lastig het verbod voor gemotoriseerd verkeer te handhaven.

Wat is je favoriete plek op het GWL?---- Het terras van Café 
Amsterdam in de zon!

Heb je zelf nog iets?----Ik hoop echt dat we met de Sdc’s wat aan 
de knoppen kunnen gaan draaien van de gebiedsplannen en de 
locatieprofielen.
Het lijkt mij heel zinnig als de stem voor west (https://stemvanwest.
amsterdam.nl/), ook een digitale snelweg kan worden voor het 
aanmelden van fundamentele problemen.
Uiteindelijk kan niet iedereen naar bijvoorbeeld de Programmaraad. 
Zo kan naar mijn schatting wel 1/5 van de bewoners op dit platform 
zitten en beter op de hoogte zijn. Als dit platform gelinkt wordt naar 
allerlei andere platforms in de buurt, zoals bijvoorbeeld naar Stadsdorp 
Westerpark, Gwl-terrein, ....meer voorbeelden?...... kan het een 
enorm verbindinde factor zijn in West. Voor de Sdc’s kan het een heel 
belangrijke informatie-bron van issues en overleg-organen zijn. Ja, 
natuurlijk kost dat wat, maar ik wil dit wel graag onderzoeken.
Ik hoop dat de Sdc-ers hun eigen politieke lijnen gebruiken om de 
adviezen hogerop te krijgen en aan jasjes trekken als er geen schot 
in zaken zit. (ik merkte zelf dat ik met de erfpacht-kwestie, door 
mijn D66-netwerk, heel makkelijk toegang kreeg tot ambtenaren en 
informatievoorziening en daardoor een buurtvoorlichting mogelijk 
werd)

Schrijf maar op dat ik een vrij optimistisch mens ben.

Stadsdeelcommissies (Sdc’s), zijn volgens het nieuwe bestuurlijk stelsel van Amsterdam de ‘ogen en oren van de buurt’:
Op 21 maart 2018 kozen we niet alleen het stadsbestuur. We kozen ook een vertegenwoordiger uit de buurt, ‘onze ogen en oren’.
Zij adviseren gevraagd en ongevraagd het Dagelijks Bestuur (DB) van West over onze prangende buurt-kwesties.
Voor stadsgebied Westerpark kozen wij: Tirza Gevers (GroenLinks), Michiel Pijpers (GroenLinks), Natatsja van der Gesst (PvdA), Charles Vaneker 
(D66). Omdat Natasja en Charles Wwl-bewoners zijn, werden zij geinterviewd voor de Gwl-nieuwsbrief (6 mei 2018).
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